
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 10. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 276
Det fremgår af artiklen "Lars Løkkes folk erkendte overbetaling" (Politiken,
09.12.2010), at embedsmænd i Finansministeriet i januar 2009 udtrykker be-
kymring over, at det gevaldige løft i bevillingerne ikke afspejles i ventetiderne til
behandling: "Den stagnerede udvikling i ventetiderne underbygger, at det er
usikkert, hvad der leveres for de betydelige økonomiske realløft, der er givet de
senere år". Ministeren bedes oplyse, hvordan regeringen i 2009 fulgte op på
embedsmændenes bekymring, således at de offentlige kroner til sundhedsbe-
handling anvendes bedst muligt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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